
   

SKOLEBESTYRELSESMØDE PÅ BÆKKE SKOLE 

Tirsdag d. 27.april 2022 kl. 17.15-19.15 

 

 

AFBUD FRA: Vivi 

MEDLEMMER: 

FORÆLDREVALGTE: 

Ulla Bollerup Petersen - formand (Jonas 1.kl, Kaspar 9. kl) 
Jette Daugaard (Johanne 5. kl., Karoline 9.kl.) 
Mette Bloch Smedegaard (Anne 1.kl, Ida 3.kl) 
Poul Svendsen (Ingrid 0.kl., Kristine 2.kl., Johannes 5.kl) 
Malene Preston (Thea 3. kl. + Frederik Emil 6. kl. + Hjalte 9. kl.) 

Lone Højer Attwell (Eden 0.kl, Owen 2. kl.) 

 

MEDARBEJDERREPRÆSENTANTER: 

Linda Thyssen og Karina Ehmsen 

ELEVREPRÆSENTANTER: 

Noah og Laura fra 8.kl.  

 

BYRÅDSMEDLEM: 

Tanja Skøtt  

SEKRETÆR FOR SKOLEBESTYRELSEN: 

Helle Jeppesen, Skoleleder  

Susanne Tang, Viceskoleleder (Referent) 

Vivi Højer Jensen, SFO-leder 

 

  



   

 

1. Bemærkninger til dagsorden 
Ingen - 

2. Eventuelt 
 Varsel om sirene d. 1.5. 

Opmærksomhed på at Kaptajn Klo dag falder sammen med Åbent Hus dag. 

Varsle hvilken aktivitet der er mulighed for frem til bussen kommer. 

 

3. Orientering fra 
Formanden:                               Intet 

 

  

 

Skolens ledelse 

  

 

Status på Børnecenter 

Skoleårets planlægning nytænker fagdage. 

Næste skoleår vil det være fredage kl. 8-14. 

Hele skolen vil bruge Engineering som metode.  

D. 8.8 skal alle medarbejdere på kursus heri incl. Gesten og børnehaven. Der 

er fokus på processen.  

5 og 6 kl. havde en dag sammen med Gesten, hvor de havde svømning, 

rundbold og besøg af en pølsevogn. Arrangementet var godt besøgt. 

P.c situationen er p.t. ikke god. Appwriter virker ikke på vores Chromebooks. 
18 nye Chromebooks er indkøbt.  
Opfordret udskolingen til at medbringe egne devises.  
 
Kick of arrangement for børnehaven, Bække og Askov d. 23.5 omkring 

børnecenterprojektet. 

Møde omkring sammensmeltning af personale før tid.  

Prøvehandlingen vedrørende fagdage evalueres af UC Syd. 



   

 

MED og Sikkerhedsudvalget 

 

Elever: Elevrådet havde følgende: Åbent Hus d. 6.4 var godt. Talent showet  

var en stor succes og de vil gerne gentage arrangementet. 

Basket net er indkøbt. 

Postkasse til elevrådet. 

Elevrådet vil bage onsdagssnegle til omdeling. Mangler at finde en dato. 

  

Øvrige 

 Evaluering af dialogmødet: Et godt møde. 

Økonomi: P.t. mange ukendte faktorer. 

4. Indkøbsaftaler kommunalt – hvad skal vi efterleve som skole og hvilke fordele/ulemper giver det? 

Rakat indkøbssystemet giver desværre for stort et madspild. Eleverne får ingen læring i at købe ind 

etc.. – set i forhold til samfundet ind i skolen. To leveringsdag er ikke nok. Kølekapaciteten giver 

udfordringer. Kontraktudfordringer. Målsætningen på 95 % er højt. 

5. Opfølgning/evaluering af Åbent hus og Valgmøde 

Ca. 25 personer kom til arrangementet. Elevrådet havde lavet en perfekt rute til de besøgende. 

Spørgsmålet er om  folk bliver væk for ikke at blive valgt ind i bestyrelsen? Forslag for at undgå dette: 

Ad hoc opgaver, skolebestyrelses medlemmerne fortæller om deres arbejde til forældremøderne, en 

stand ved skolefesten, lobbyarbejde, flyers med arbejdsopgaver. 

6. Orientering fra Valgbestyrelsen 

Vælger at sende dagsorden og referat ud til suppleanterne. 

7. Timefordelingsplan 22/23  

Vi følger den vejledende timetalsplan fra undervisningsministeriets side. To lærerordningen veksler 

understøttende undervisning. 

Alle årgange i skole fra 8-14 hver fredag. 

4. årgang har svømning hele året i stedet for idræt. 

Samme ringetider som i dette skoleår. 

5. og 6. årgang kommer til at samarbejde med Gesten omkring håndværk og design, musik og idræt. 

 

Punkter til næste 

møde:  

 

 

 

Ønske om en opdatering af økonomien på hvert møde. 

Møderække og årshjulet på listen hver gang. 

Kommentarer vedrørende hærvejsstien. 



   

 

 

 

Kaizen tavlen: 

 

Profilering af skolen bl.a. gennem forældrene på Aula i Gesten og vores 

hjemmeside. 

 

Slette  

Hvordan får vi flere med i forældrerådet? 

Skoleprofil 

Kommunikations til forældre 

 

 

 

 

 

  

 

 

Kaizentavle 

 

 

Nye forslag 

 

Hvordan får vi flere med i 

forældreråd? 

 

 

  

Hvad 

 

Hvem 

 

Hvordan 

 

Hvornår 

Skoleprofil/Væ

rdi proces/PR 

Ledelsen Drøftelser I opstartsfasen 

Forældre-

inddragelse 

Alle i SB Drøftelser Løbende 

    

  

 

 

 

 

 

I mål  

 

• Forretningsorden 

• Trivselspolitik 

• Princip for lejrskole 

• Sundhedspolitik – 
snus/rusmidler 

  



   

Prioritering 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

Bruttolisten 

- ikke glemt 

 

• Skoleprofil 

• Kommunikation til 
forældre 

• Lokalsamfundet og 
samarbejdet lokalt 

• Landsbyordning 

• Skoleprofil/Værdipro
ces (køres sammen 
med børnecenter) 

 

 

 

 

 

Møde slut – Sign.: 

 
Jette Daugaard  
 
 
 
Linda Thyssen 

 

 

 

Lone Højer Attwell 

 

 

 



   

Karina Ehmsen 

 

 

 

Malene Preston 

 

 

 

Mette Bloch Smedegaard 

 

 

 

Poul Svendsen 

 

 

 

Ulla Bollerup Petersen 

 

 

 

 

 


